
 
 
 
 
Schriftelijke vragen over de aanpak van houtstook en rook 
 
Al in de vorige raadsperiode is vaak door D66 en  Progressief Woerden aandacht gevraagd om de 
overlast van houtstook (houtrook) te verminderen. Er zijn meerdere keren schriftelijke vragen gesteld 
en moties aangenomen. Er is ingesproken door inwoners en het college en de raad hebben vele 
brieven ontvangen over ervaren overlast. In het bestuursakkoord is de volgende passage opgenomen: 
Schone lucht is belangrijk voor een gezond leven. De gemeente kan houtrook en luchtvervuiling door 
verkeer tegengaan. Het college werkt een voorstel uit om luchtverontreiniging te verminderen. 
 
In de najaarsrapportage 2023 staat de volgende passage opgenomen: 
4 7.4 Onderzoek schone lucht De opdracht voor een communicatiecampagne houtstook wordt najaar 
2023 verleend. Een deel van de uitvoering vindt in Q1 2024 plaats. Totale opdracht is € 32.000. 
 
Onder andere over de passage in de najaarsrapportage hebben wij de volgende vragen: 

1. Wat is er tot nu toe aan de communicatiecampagne houtstook gedaan? Met andere 
woorden: welk deel van de uitvoering wordt naar Q1 van 2024 doorgeschoven?  

2. Het stoken van hout vindt vooral in de herfst en winter plaats? Hoe zinvol is een campagne in 
het voorjaar?   

3. Heeft het college zicht op het effect van de (of eerdere) communicatiecampagne/uitingen? 
4. Is er een toe- of afname van het aantal meldingen van overlast in vergelijking met de periode 

waarin er nog geen communicatie plaatsvond over houtstook? 
5. Op welke wijze wordt schone lucht/beperken van overlast van houtrook in U-10 verband 

besproken en kan het college “leren” van voorbeelden uit andere U-10 gemeenten? 
6. Indien het college “leerpunten” uit ervaringen van andere gemeenten heeft, kunt u ons 

daarover via een raadsinformatiebrief informeren? 
7. Bij de mistige avonden in de afgelopen periode hebben wij zelf overlast van houtrook ervaren 

en hebben wij ook klachten van buurtgenoten ontvangen.  Is het mogelijk om anders dan via 
voorlichting, de “miststokers” te wijzen op de negatieve gevolgen van het stoken op de 
gezondheid van anderen? Hierbij denken wij bijvoorbeeld aan gerichte aanpak in bepaalde 
wijken door het verspreiden van een brief van de gemeente waarin nadrukkelijk wordt 
gevraagd de stookwijzer te raadplegen alvorens de kachel wordt aangedaan. Maar er zijn vast 
ook nog wel andere mogelijkheden op basis van ervaringen in andere gemeenten of op basis 
van advies van de ODRU. 

8. Is het mogelijk om in nieuwbouwprojecten de aanleg van een rookkanaal te verbieden net 
zoals de aanleg van een gasleiding? Dit maakt de stap om een kachel aan te schaffen lastiger. 
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